
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Tuř, konaného dne 17. září 2024 od 18:00 

hod. na obecním úřadě v Tuři.  

Přítomni:  Václav Caprata, Jana Pokorná, Miroslav Nožička, Jaroslav Knap, Václav Kotlář, 

Martin Řehák, Michal Pejřimovský 

Občané dle prezenční listiny. 

Zahájení zasedání  zastupitelstva: 

Zasedání zastupitelstva Obce Tuř bylo zahájeno v 18:00 hodin starostou Václavem Capratou. 

Starosta obce konstatuje, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

Určení zapisovatele 

Předsedající navrhl určit zapisovatelkou paní Petru Růžičkovou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Tuř u r č u j e zapisovatelkou paní Petru Růžičkovou. 

Výsledek hlasování: Pro: 7 proti:  0 Zdržel se: 0  

Usnesení bylo schváleno.. 

Určení  ověřovatelů  

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Miroslava Nožičku a pana Michala 

Pejřimovského. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Tuř  u r č u j e ověřovateli zápisu pana Miroslava Nožičku a pana Michala 

Pejřimovského. 

Výsledek hlasování: Pro:   7  Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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Zastupitelstvo obce Tuř  s c h v a l u j e následující  program veřejného zasedání, který se 

rozšiřuje o bod číslo 3 – diskuze  

Program:  

1/ Rozpočtové opatření č.1 a 2/2024 

2/ Ostatní  

3/ Diskuze 

 

Výsledek hlasování: Pro:  7 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

1.  Rozpočtové opatření č. 1 a 2/2024 

Rozpočtová opatření byla schválena starostou. Obě se týkají dotace na volby. 

Návrh u s n e s e n í :  

Zastupitelstvo obce Tuř bere na vědomí  rozpočtové opatření č. 1 a 2/2024 

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

2. Ostatní  

-  Rybník  - starosta informuje  ohledně vývozu rybníku. Firma Ekolservis zajišťuje firmu, která 

by byla schopná odebrat vzorky k rozboru. Starosta vyjednává s Lužanskou zemědělskou, a.s.  

ohledně vývozu materiálu z rybníku na pole, ale jen v případě, že vzorky vyjdou kladně.  Vše 

se bude odvíjet od výsledku vzorků.  Náklady budou upřesněny. 

-  Bývalá prodejna – k 31.10.2024 je vypovězena nájemní smlouva. Je nutné rozmyslet co dál 

s tímto prostorem.   

-  Rozpočet-  před sestavením rozpočtu je nutné si ujasnit akce, které by měly být příští rok 

realizovány. Pan Řehák navrhuje opravu/úpravu cesty v kopečku.  Akce budou ještě 

diskutovány a upřesněny. 

Návrh usnesení :   

Zastupitelstvo obce Tuř  b e r e   na vědomí bod č. 2 programu  - ostatní  

Výsledek hlasování: Pro:   7  Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno.   
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3. Diskuze 

V diskuzi byly řešeny tyto otázky :  

- Pan Hikl – navrhuje uskutečnit sbírku pro zasažená území povodní.  Navrhuje oslovit 

Diakonie, Červený kříž atd.  Pan Řehák zítra zjistí informace ohledně sbírky a bude 

informovat. 

- Bude objednán kontejner na nebezpečný a velkoobjemový odpad, termín bude 

upřesněn.  

- Poptáme možnost umístění zásilkového boxu / např. Zásilkovna, Balíkovna / v obci , 

zjistíme podmínky.  

Schůze skončila 18.40 

Zapsala: Petra Růžičková 

Schválil starosta: Václav Caprata  

Zápis ověřili:   Miroslav Nožička  

                         Michal Pejřimovský  

                                                                       

  Vyvěšeno:                                                                                            Sejmuto :  
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